
 

 

 
 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den i BB afd. 607, 
onsdag den 14 august 2019 kl. 17.00 
 
Pkt. 1. Valg af dirigent, referent  
Pkt. 2. Godkendelse af sidste referat 
Pkt. 3. Nyt fra gårdrådet 
Pkt. 5. Siden sidst 
Pkt. 6. bbsel mail? 
Pkt. 7. Dato for næste møde 
Pkt. 8. Evt 
 
Tilstede til mødet. 
 
Annette, Søren, Christina, Nadia, Yildiz, Inger, Heini, 
Henriette 
Fraværende 
Gülseren 
 
Pkt. 1. dirigent Søren, referent Søren 
 
Pkt. 2. Referat ikke godkendt (ikke skrevet) 
 
Pkt. 3. Gårdrådet bad om der ikke kan ryddes op i 
cykelskurene i gården, nogle bænke skal have 
træbeskyttelse, der blev også efterspurgt et nyt vægmaleri, 
Ny legeplads er godkendt. 
 
Pkt. 4. Der blev orienteret fra det fælles byggeudvalg, intet 
nyt fra de9. 



 

 

 
Pkt.5. intet 
 
Pkt. 6. Alle lovede at få det bragt i orden 
 
Pkt. 7. Det halve af bestyrelse er på ferie i September, 
derfor er næste møde den 9 Oktober 2019 
 
Pkt. 8. Der var en del under eventuelt, afdelingsbestyrelsen 
er generelt utilfreds med manglende udførelse af arbejde fra 
ejendomskontoret, bl.a. Heini er blevet lovet ny hæk i 3 år,   
Vi har i 3-4 år bedt om af få refleks på jernstolperne der er 
på vejen ned til skraldegården, der er nu kun en der står 
lige, resten er påkørt, de er meget svære at se i mørket. 
Der er også blevet sagt der skal mere lys i elevatorerne, 
samt ny gulvbelægning i samme, alt dette er nævnt på 
gårdvandring. 
Håber på snarlig udførelse af ovenstående. 
 
 
 
 
       Referent                                           Formand                
Søren K. Sørensen                            Annette Jönsson                                                            
 
 
 
 
 
 


